
 

 

Sekretariát Rady vlády pro informační společnost 

Zápis č. 6/2015 

Zasedání předsednictva 

Rady vlády pro informační společnost 

 
Kancelář NMV JUDr. Jaroslava Strouhala, Ministerstvo vnitra, nám. Hrdinů 3, Praha 4 

(Centrotex) 

Pátek 3. 4. 2015, 8:15 – 9:15 (1 hodina) 

Přítomní: 

JMÉNO  POZICE 
Mgr. Bohdan Urban MV tajemník RVIS 
JUDr. Mgr. Vlastimil Fidler MMR vz. místopředseda 
Ing. Miloslav Marčan MPO vz. místopředseda 
Dipl. Ing. Miroslav Hejna MF vz. místopředseda 
Marek Ondroušek ÚV host 
Mgr. Bc. Robert Baxa MPSV host 
Ing. Kateřina Vidrnová MV sekretariát RVIS 
 

 

Program: 

1.  Zahájení jednání 

2. Vyjádření Předsednictva RVIS k případným veřejným zakázkám JŘBU 

3. Diskuse k programu zasedání RVIS v Hradci Králové4. Informace o výstupech ze 
setkání vedoucích pracovních výborů RVIS ve středu 1. dubna 2015 

5. Různé 

6. Závěr 
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PRŮBĚH ZASEDÁNÍ 

1. Zahájení jednání 

Vzhledem k nepřítomnosti předsedy RVIS JUDr. Strouhala se vedení zasedání 

Předsednictva ujal zástupce Ministerstva financí Ing. Hejna. 

2. Vyjádření Předsednictva RVIS k případným veřejným zakázkám 
JŘBU 

V rámci druhého bodu zazněla pouze informace, že pracovní skupina pro jednací řízení 
bez uveřejnění neobdržela a tudíž neprojednávala od posledního zasedání 

Předsednictva RVIS 20. března 2015 žádné zakázky vypsané v režimu JŘBU. 

3. Diskuse k programu zasedání RVIS v Hradci Králové 

Ing. Hejna se dotázal, zda přítomní mají připomínky k návrhu programu jednání Rady 

vlády pro informační společnost v Hradci králové 13. dubna 2015. 

Diskuse na téma bodu 5 programu zasedání v Hradci Králové – Projednání prioritních 
okruhů Ministerstva vnitra. Padl požadavek na rozšíření a projednání rizik financování. 
Budou stanovena rizika a Ministerstvo vnitra nasdílí metodiku a návaznost 
na Implementační plán a kartu projektu. Mgr. Urban přednesl, že je třeba určit, které 

projekty zařadit mezi výzvy IROP. 

Ing. Marčan informoval, že na základě jednání Společného řídicího výboru pro 
eGovernment a služby informační společnosti ve veřejné správě se v bodu různé 
pravděpodobně objeví téma vztahující se k dalším rizikům ohledně realizace projektů 
připravovaných v rámci jednotlivých projektových okruhů v novém programovém 

období 2014+. 

K bodu činnosti pracovní skupiny pro JŘBU zazněla informace, že Ministerstvo obrany 
by si přálo mít zde také svého zástupce. Všichni přítomní členové předsednictva 
s návrhem souhlasili. 

K bodu 7 – Informace MMR o stavu úprav usnesení č. 246 o opatření při zadávání 
veřejných zakázek byl JUDr. Fidler dotázán Mgr. Urbanem, zda již v této záležitosti došlo 
k dalším krokům a v Hradci králové bude představen výraznější posun těchto úprav. 
JUDr. Fidler odvětil, že tomu tak bude. Následně se zástupci Ministerstva pro místní 
rozvoj, Ministerstva financí a vnitra dohodli prověřit rozšíření usnesení vlády č. 246. 

JUDr. Fidler k tomuto návrhu podotkl, že zapojení ostatních resortů bude vítané. 

Ing. Hejna navrhl schválit program. Předsednictvo program jednohlasně schválilo. 
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4. Informace o výstupech ze setkání vedoucích pracovních výborů 
RVIS ve středu 1. dubna 2015 

Ing. Hejna požádal přítomné členy Předsednictva o finální nominace členů RVIS 

za jednotlivé resorty do pracovních výborů RVIS.  

 

5. Různé 

Dalším bodem bylo schválení zápisu ze zasedání Předsednictva ze dne 20. března – zápis 

byl schválen. 

Ing. Hejna informoval, že ministr financí požádal o udělení statutu stálého hosta 

při zasedáních rady vlády pro informační společnost Ing. Ivanu Pilnému. 

6. Závěr 

Ing. Hejna oznámil, že zápis z jednání bude rozeslán k připomínkám a poté bude 
schválen per rollam.  

Členové Předsednictva se dohodli, že příští zasedání se bude konat 17. dubna. Poté 

Ing. Hejna prohlásil zasedání za ukončené. 

 


